

## Emirates NBD Debit Card - Dining Campaign – Terms and Conditions

English	Arabic
<p><b>Promotion Period</b> 15 Aug 2020 – 15 Nov 2020</p> <p><b>Qualifying Card</b> This promotion is open to: - Select base of PSB Visa debit card customers. Enrollment rights are reserved and solely determined by the bank.</p>	<p><b>فترة العرض</b> من 15 أغسطس 2020 حتى 15 نوفمبر 2020</p> <p><b>البطاقة المؤهلة</b> هذا العرض متوفر ل: • فئة مختارة من عملاء الخدمات المصرفية الخاصة من حملة بطاقات الخصم فيزا. حقوق التسجيل في هذا العرض محفوظة ويحددها البنك فقط.</p>
<p><b>Qualifying Spends</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Dining Category transactions made on the qualifying Card during the promotion period will be part of the qualifying spends.</li> <li>- Customers who qualify and opt-in will enter a draw to be rewarded with cashback.</li> <li>- Spends made on Supplementary cards attached to the qualifying Debit Card will also be included towards determining the total qualifying spends.</li> <li>- Transactions on the Card in the form of Cash withdrawal, reversals, refunds, disputed purchases, Bank levied charges and payment/credits on the Card during the promotion period will be excluded from the qualifying spends.</li> </ul>	<p><b>عمليات الإنفاق المؤهلة</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• إن المعاملات التي تندرج ضمن فئة المطاعم والمنفذة باستخدام البطاقة المؤهلة خلال فترة العرض ستكون جزءاً من عمليات الإنفاق المؤهلة.</li> <li>• إن العملاء المتأهلين والذين قاموا بالإشتراك في العرض سيدخلون في السحب ليتم مكافأتهم بشكل استرداد نقدي.</li> <li>• إن عمليات الإنفاق المنفذة ببطاقات الخصم الإضافية المرتبطة ببطاقة الخصم المتأهلة ستكون أيضاً من ضمن مجمل عمليات الإنفاق المؤهلة.</li> <li>• سيتم إستثناء المعاملات التي تتم باستخدام البطاقة وتكون بشكل سحب نقدي، عمليات التعويض، إسترداد للمبالغ، أو على شكل مشتريات مازال محل خلاف، الرسوم المفروضة من البنك والدفعات/الإيداعات على البطاقة من أن تكون ضمن عمليات الإنفاق المؤهلة.</li> </ul>
<p><b>Minimum Spend &amp; Prizes</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Win the value of your meal capped at AED 100 in a form of cash back to the account linked to the qualifying Debit card.</li> <li>- 600 Lucky winners will be randomly selected and announced post 60 days of the end date of campaign period.</li> <li>- Cash back cannot be exchanged or transferred by the bank to any other party.</li> </ul> <p><b>General Terms:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Total number of winners is 600, no replicate winners will be selected.</li> <li>- The winners will be selected randomly, daily winners will be selected basis on transactions done on that same day.</li> <li>- The winners will be intimated directly by Emirates NBD within a period of 60 days from the draw date through email/letter/phone.</li> <li>- The prize will be presented to the winner as Cash back to the account linked to the debit card within 60 days of the campaign</li> </ul>	<p><b>الحد الأدنى لقيمة عمليات الإنفاق والجوائز</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• اربح قيمة وجبتك وبمبلغ حتى 100 درهم كحد أقصى وذلك بشكل استرداد نقدي مقيد إلى الحساب المرتبط ببطاقة الخصم المؤهلة.</li> <li>• سيتم إختيار 600 فائز محظوظ بشكل عشوائي والإعلان عن أسمائهم بعد 60 يوماً من تاريخ انتهاء فترة الحملة الترويجية.</li> <li>• لن يمكن استبدال أو تحويل مبالغ الإسترداد النقدي من قبل البنك إلى أي طرف آخر.</li> </ul> <p><b>الشروط العامة:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• العدد الإجمالي للفائزين هو 600 فائز، ولن يتم اختيار نفس الفائز مرتين.</li> <li>• سيتم اختيار الفائزين بشكل عشوائي، وسيتم اختيار الفائزين اليوميين على أساس المعاملات المنفذة في نفس اليوم.</li> <li>• سيقوم بنك الإمارات دبي الوطني بإخطار الفائزين بشكل مباشر في غضون 60 يوماً من تاريخ تنفيذ عملية السحب وذلك من خلال البريد الإلكتروني / الرسائل / الإتصال الهاتفية.</li> <li>• سيتم تقديم الجائزة إلى الفائز بشكل إسترداد نقدي وستقيد قيمة هذه الجائزة في الحساب المرتبط ببطاقة الخصم ذات الصلة في غضون 60 يوماً من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.</li> </ul>

end date.

- Emirates NBD reserve the right to use the names of the winners in the bank collaterals, SMS, EDM, websites, social media, etc.
- Any dispute with respect to what constitutes an eligible spend will not be entertained.
- Emirates NBD reserves the right to modify/change all or any of the terms applicable to the Program without assigning any reasons or without any prior intimation whatsoever.
- These Terms and condition are governed by the laws of UAE and subject to non-exclusive jurisdiction of Dubai Courts.

- يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بالحق في استخدام أسماء الفائزين في الإعلانات التي يستعملها البنك، وضمن الرسائل النصية القصيرة SMS، الإعلانات الإلكترونية المباشرة، المواقع الإلكترونية، وسائل التواصل الاجتماعي وغيرها. • لن يتم النظر في أي نزاع يتعلق بعمليات الإنفاق المؤهلة.
- يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بالحق في تعديل / تغيير جميع أو أي من الشروط المطبقة على البرنامج من دون تحديد أي أسباب أو من دون تقديم أي إشعار مسبق مهما كان نوعه.
- تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وللأختصاص القضائي غير الحصري لمحاكم دبي.